
 Besluitenlijst van de openbare vergadering van
de Raadscommissie van de gemeente Dalfsen,

d.d. 1 juni 2015

Aanwezig:
Voorzitter H.A.J. Kleine Koerkamp
Griffier J. Leegwater
Raadsleden:
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, E.J. Hof, G.M.M. Jutten,  mw. H.G. Kappert, P.B.M. Meijerink, 

J.G.J. Ramaker, A. Schuurman, mw. I.G.J. Snijder-Haarman
CDA R.H. Kouwen, T.B.M. Logtenberg, mw. A.J. Ramerman, 

mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte, J.W. Uitslag
ChristenUnie mw. H. Lassche-Visscher, A. Nijburg, L.M. Nijkamp
PvdA J.J. Wiltvank
D66 J.T.P.M. Rooijakkers
VVD R.P. Schuring

Commissieleden
Geen commissieleden aanwezig. 

Afwezig:
A.C. Koetsier (CDA)

Tevens aanwezig:
Wethouders N.L. Agricola, R.W.J. van Leeuwen en M.R.H.M. von Martels, directeur A. Goeree.
Ambtelijke ondersteuning: H. Lammertsen (agendapunten 4 en 5), R. Bolhuis (punt 6)

AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:32 uur. 

De heer Koetsier (CDA) is afwezig.  

2. Spreekrecht burgers Geen aanmeldingen.

3. Vaststelling agenda Conform.

4. Bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan Oosterdalfsen
1. Voor wat betreft de ontvankelijkheid, 

de inhoud en de overwegingen ten 
aanzien van de zienswijze te 
besluiten overeenkomstig de  Nota 
van Zienswijzen.

2. Het ‘bestemmingsplan Oosterdalfsen’ 
en de geometrisch bepaalde 
planobjecten als vervat in het GML-
bestand 
NL.IMRO.0148.Doosterdalfsen-vs01  
met de bijbehorende bestanden, 
toelichting en bijlagen, waarbij voor 
het plangebied gebruik is gemaakt 
van een ondergrond welke is ontleend 
aan de GBKN-versie van 7 april 2011, 
langs elektronische weg en in 
analoge vorm ongewijzigd vast te 
stellen.

3. Geen exploitatieplan vast te stellen.
4. Het Beeldkwaliteitsplan Oosterdalfsen 

vast te stellen.
5. De bebouwde kom grens nader vast 

te stellen voor het plangebied 
Oosterdalfsen volgens de bijgevoerde 
tekening.

Hoewel D66 het jammer vindt van de locatie 
respecteert de fractie eerdere besluitvorming. 
Oosterdalfsen zal dan wel de laatste grote 
nieuwbouwlocatie in Dalfsen worden. De fractie is 
voorstander van fasering: eerst bestaande 
woningen verkopen, alle andere locaties 
volbouwen en dus zuinig uitgeven en mogelijk het 
bouwrijp maken uitstellen. De fractie heeft zorgen 
over de verkeersafwikkeling, mede gelet op 
problematiek N340. 

Het CDA vraagt om een visie op fasering, waarbij 
het belangrijk is dat de wijk altijd een natuurlijk 
geheel vormt met het dorp, ook als er minder 
ontwikkeld wordt. De fractie roept op tot het 
opnieuw beoordelen van de verkeerssituatie in 
2017 en vindt dat de archeologische vondsten 
verwerkt moeten worden in de identiteit van de 
wijk. De fractie stemt in met het voorstel.

De ChristenUnie is blij met fasering en 
flexibilisering. Positief is de mooie overgang naar 
het buitengebied en de aandacht voor 
duurzaamheid. Voor de verkeerssituatie moet de 
vinger aan de pols worden gehouden. 

(zie volgende bladzijde)
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4. Bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan Oosterdalfsen 
(vervolg)

(vervolg van vorige bladzijde)

De Partij van de Arbeid is blij met de aandacht 
voor leefbaarheid en duurzaamheid. Een fasering 
is goed voor de ontwikkeling en de verkoopbaar-
heid van de wijk. Rondom archeologie verwacht 
de fractie dat het college er serieuze aandacht 
aan besteedt en met een voorstel voor 
vormgeving komt.

Gemeentebelangen stemt in met het voorstel. 
Oosterdalfsen is passend bij de vraag, maar ook 
bij de aard van het gebied. Blij met flexibiliteit, dit 
maakt slimme keuzes in de opbouw mogelijk. 
Voor archeologie sluit de fractie aan bij de PvdA. 

De VVD wil dat er aandacht blijft voor de 
ontsluiting van de wijk. Het is prima om een 
flexibel bouwplan op te stellen zodat gefaseerde 
uitgifte niet zorgt voor verdringing andere 
plannen. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgenomen.

5. Kosten archeologisch onderzoek 
Oosterdalfsen
1. Het beschikbaar stellen van een 

bedrag van € 70.000 voor te maken 
kosten van archeologisch onderzoek;

2. dekken van het bedrag door € 40.000 
ten laste van de Algemene reserve en 
€ 30.000 ten laste van de post 
Onvoorzien te brengen.

Het CDA is trots op de vondsten en vindt dat adel 
verplicht. De fractie vindt dat de gemeente dit 
goed moet vastleggen en dat getracht moet 
worden dit op een goede manier te vermarkten, 
door dit samen met ondernemers op te pakken. 
Het CDA onderstreept het signaal van het college 
dat de gemeente niet voor alle kosten moet 
opdraaien, een lobby naar provincie en Rijk is 
nodig. De raadscommissie is het hiermee eens.

Wethouder Agricola zegt toe dat de raad op de 
hoogte wordt gehouden van de activiteiten van de 
werkgroep archeologische vondsten.

De kosten worden op dit moment niet ten laste 
van de grondexploitaties gebracht. Wethouder 
van Leeuwen zegt in antwoord op vragen van het 
CDA en D66 toe dat hij indien nodig de raad een 
nieuw dekkingsvoorstel zal doen als dat uit fiscaal 
oogpunt aantrekkelijk is. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden opgenomen.
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6. Toekomst openbaar vervoer en WMO-
vervoer
Voorstel:
U wordt gevraagd te discussiëren over 
het onderwerp vervoer (openbaar vervoer 
en Wmo-vervoer) en uw voorkeur uit de 
spreken over een bepaald scenario dan 
wel enkele uitgangspunten benoemen 
voor beleid en uitvoeringsconcepten.

Wethouder von Martels licht toe dat het college de 
inbreng van de fracties wil gebruiken om een 
voorstel in het najaar te kunnen doen. 

De ChristenUnie heeft een voorkeur voor 
combinatie van de geschetste scenario’s. Maak 
onderscheid in structureel en incidenteel vervoer. 
Structureel vervoer door regionale oplossingen 
incl. verzekeringen en incidenteel vervoer lokaal 
met inzet van vrijwilligers. De fractie vindt de 
gekozen uitgangspunten grotendeels prima, maar 
vraagt aandacht voor integraliteit, maatwerk en 
‘zelf regelen’.

De PvdA mist de nuance bij de scenario’s. Voor 
de fractie is afstemmen met de buurgemeenten 
incl. Zwolle als ontvangende gemeente belangrijk. 
Het huidige budget hoeft niet leidend te zijn, het is 
afhankelijk van relatie prijs en prestatie. De fractie 
vindt het visgraatmodel prima om lokaal uit te 
diepen.

Gemeentebelangen kan hierbij aansluiten. De 
fractie stelt voor om af te wachten omdat er nog 
anderhalf jaar te gaan is. Er zijn veel initiatieven 
uit de samenleving, daar kan de gemeente goede 
ideeën uit halen. 

De VVD ziet graag een plan voor de integraliteit 
van verschillende vervoersstromen. Daarbij moet 
ook gekeken worden naar de buurgemeenten. 
Kijk naar de inzet van vrijwilligers, aangevuld met 
provinciale inzet waar dat niet lukt.

Voor D66 staat zelfbeschikking van de burgers 
voorop. Burgers regelen hun eigen mobiliteit en 
anders is er een vangnet/maatwerkvoorziening. 
Het college wordt opgeroepen niet te veel te 
vragen van vrijwilligers, rekening te houden met 
fietsen/e-bikes en te kijken naar de lijn Zwolle-
Emmen. Niet alle vervoer hoeft collectief te 
worden geregeld. Combinatie van doelgroepen-
vervoer en leerlingenvervoer is belangrijk. 

Het CDA zoekt een integrale oplossing die 
kosteneffectief is. De fractie vindt het niet logisch 
dat er deeloplossingen en deelaanbestedingen 
komen. Het CDA wenst een totaalvisie met daarin 
de totale vraag, afstemming met buurgemeenten 
en voor- en nadelen van alternatieven. Daarmee 
kan een kader worden geschapen dat 
ondersteuning biedt aan lokale initiatieven. 

Het college neemt de suggesties mee en komt er 
aan het eind van dit jaar op terug. 
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7. Kwartaalrapportage decentralisaties 
sociaal domein – 1e kwartaal 2015
Kennis te nemen van de rapportage over 
de uitvoering van de decentralisaties in 
het sociale domein over het eerste 
kwartaal van 2015.

Na beraadslagingen concludeert de voorzitter dat 
de raadscommissie waardering heeft voor de 
kwartaalrapportage. Deze blijft in ontwikkeling, 
met name over de monitoringsinstrumenten zijn 
door de commissie vragen gesteld. De jeugdzorg 
is een grote opgave, die ook in regionaal verband 
moet worden bekeken. 

Wethouder van Leeuwen zegt toe zich in te 
spannen om inzicht te bieden in mogelijke 
verklaringen voor de stijging van het aantal 
uitkeringen. Daarbij is het aantal statushouders in 
ieder geval van invloed. 

De raadscommissie neemt kennis van de 
rapportage.

8. Projectplan centrumvisie Dalfsen
Kennis te nemen van de projectopdracht 
en het projectplan als basis voor het 
proces. 

De raadscommissie neemt kennis van de 
projectopdracht en het projectplan en geeft de 
volgende suggesties mee aan het college:

- uitvoeringsparagraaf met meerdere scenario’s
- versnellen van het proces
- betrekken van de raad aan de voorkant van 

het proces
- leren van ervaringen Waterfront, Kroonplein

Ook worden diverse inhoudelijke suggesties 
gedaan om mee te nemen in het vervolg. 

Wethouder Van Leeuwen neemt de suggestie van 
de uitvoeringsparagraaf mee, maar geeft aan dat 
die beperkt zal zijn omdat de visie 20-25 jaar mee 
kan gaan. De raad zal hier in minimaal 2 sessies 
in participeren. 

9. Vaststellen besluitenlijst d.d. 11 mei 
2015

Conform.

10. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:01 uur.

Aldus besloten door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering van 
14 september 2015.

De raadscommissie voornoemd,

de voorzitter, de griffier,  
H.A.J. Kleine Koerkamp drs. J. Leegwater
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